

CoCounsel Core & CoCounsel Drafting Product Specific Terms

1. APPLICABILITY

- 1.1 These CoCounsel Core & CoCounsel Drafting product specific terms (“Product Specific Terms”) apply when you purchase a license to use or access CoCounsel Core or CoCounsel Drafting (the “Service” or “Services” as applicable) as set out in the applicable Order Form and supplement the Agreement, overriding any similar terms contained within the Agreement with respect to the Services. If there is a conflict between these Product Specific Terms and any other document forming the Agreement, the order of precedence is as follows: Order Form, these Product Specific Terms, the GenAI Terms, annexes, schedules, and the Thomson Reuters General Terms and Conditions (or the applicable governing/master terms). A breach of these Product Specific Terms is a breach of the Agreement.
- 1.2 Unless otherwise defined herein, any capitalized terms shall have the meanings given to them in the Order Form, the GenAI Terms, or the Thomson Reuters General Terms and Conditions (or the applicable governing/master terms).

2. COCOUNSEL CORE PRODUCT SPECIFIC TERMS

- 2.1 This section is applicable only to the extent that you subscribe to the Syncly DMS service as set forth in the Order Form.
- 2.2 **Transfer Limit.** You agree you will not transfer more than one (1) terabyte of Your Data in any annual period of the subscription term between the CoCounsel Core Service and your document management system(s) via the Syncly DMS service. Additional terabytes for data transfer are available for purchase.
- 2.3 **Tenancy.** Except as otherwise expressly set forth in the Order Form, the Syncly DMS service may be hosted in a single or multi-tenant environment in our discretion.

3. COCOUNSEL DRAFTING PRODUCT SPECIFIC TERMS

- 3.1 This section is applicable only to the extent that you subscribe to the CoCounsel Drafting Service as set forth in the Order Form.
- 3.2 **Your Responsibilities.** You shall be solely responsible for managing and administering user accounts, including issuing usernames and passwords. We may terminate or suspend any user’s access to the Service for any breach without notice, and any breach by a user will be deemed to be a breach by you. You shall be solely responsible for the security and confidentiality of your account information, including usernames and passwords, and will ensure that no third party uses your account.
- 3.3 **Third-Party Applications.** The Service may support integrations with certain third-party services, platforms, applications, extensions, add-ons, and related offerings that you choose to use with the Service and that not provided by us (collectively, “Third-Party Applications”). You acknowledge and agree that your use of any Third-Party Applications is subject to and shall be governed by the applicable terms and conditions of your separate agreement with the relevant third-party provider. You are solely responsible for complying with any requirements set forth by any such third parties. We do not make any representations or warranties with respect to Third-Party Applications and will not be responsible for your use of Third-Party Applications. If you choose to use a Third-Party Application with the use of the Service, you acknowledge and agree that you are authorizing us to access and share Your Data with the third-party provider on your behalf solely in order for the third-party provider to provide the relevant Third-Party Application to you.
- 3.4 **Clause Finder**
 - 3.4.1 **Add-in.** For Clause Finder to function, you must download the add-in in accordance with the Documentation we provide to you.
 - 3.4.2 **Internal Agreements Administration.** You must designate one or more admin users who will be responsible for maintaining Your Data. To upload Your Data, admin users must access the Thomson Reuters integrations application (“Integrations App”). Without limiting Section 3.3 above, the following shall apply to use of Integrations App with Clause Finder:
 - 3.4.2.1 Admin users may use the Integrations App, and any Third-Party Applications available within, solely for the purpose of uploading and managing Your Data for use with Clause Finder.
 - 3.4.2.2 You agree you will not store more than 10 GB of Your Data in the Integrations App site, and you agree to remove any excess storage of Your Data at our request.
 - 3.4.2.3 Admin users are responsible for adding, removing and updating Your Data, and you are responsible for ensuring that admin users understand that Your Data made available through

the Integrations App will be available for all your users. Your Data added to the Integrations App by syncing directly to a Third-Party Application may include permissions that flow through with Your Data. You acknowledge that we are not responsible for maintaining, updating, deleting, or adding Your Data to Third-Party Applications.

Termes Spécifiques aux produits Counsel Core et CoCounsel Drafting

1. APPLICABILITÉ

- 1.1 Les présentes conditions spécifiques au produit CoCounsel Core & CoCounsel Drafting (« conditions spécifiques au produit ») s'appliquent lorsque vous achetez une licence d'utilisation ou d'accès à CoCounsel Core ou CoCounsel Drafting (le « service » ou les « services », selon le cas), comme indiqué dans le bon de commande applicable, et complètent le contrat, en prévalant sur toute condition similaire contenue dans le contrat en ce qui concerne les services. En cas de conflit entre les présentes conditions spécifiques au produit et tout autre document formant l'accord, l'ordre de préséance est le suivant : Formulaire de commande, ces Conditions spécifiques au produit, les Conditions GenAI, les annexes, les appendices et les Conditions générales de Thomson Reuters (ou les conditions générales applicables). Une violation de ces Conditions spécifiques au produit constitue une violation de l'Accord.
- 1.2 Sauf définition contraire dans le présent document, tout terme commençant par une majuscule aura la signification qui lui est donnée dans le bon de commande, les conditions GenAI ou les conditions générales de Thomson Reuters (ou les conditions générales applicables).

2. CONDITIONS SPECIFIQUES DU PRODUIT COCOUNSEL CORE

- 2.1 Cette section ne s'applique que dans la mesure où vous vous abonnez au service Synclly DMS tel que défini dans le formulaire de commande.
- 2.2 **Limite de transfert.** Vous acceptez de ne pas transférer plus d'un (1) téraoctet de Vos Données au cours d'une période annuelle de la durée de l'abonnement entre le Service de base CoCounsel et votre (vos) système(s) de gestion de documents via le service Synclly DMS. Des téraoctets supplémentaires pour le transfert de données sont disponibles à l'achat.
- 2.3 **Location.** Sauf indication contraire expresse dans le Bon de commande, le service Synclly DMS peut être hébergé dans un environnement à locataire unique ou à locataires multiples, à notre discrétion.

3. CONDITIONS SPÉCIFIQUES AU PRODUIT COCOUNSEL DRAFTING

- 3.1 La présente section ne s'applique que dans la mesure où vous vous abonnez au service de rédaction de CoCounsel tel que défini dans le formulaire de commande.
- 3.2 **Your Responsibilities.** Vos responsabilités. Vous êtes seul responsable de la gestion et de l'administration des comptes d'utilisateurs, y compris de l'attribution des noms d'utilisateurs et des mots de passe. Nous pouvons résilier ou suspendre l'accès d'un utilisateur au service pour toute infraction sans préavis, et toute infraction commise par un utilisateur sera considérée comme une infraction commise par vous. Vous êtes seul responsable de la sécurité et de la confidentialité des informations relatives à votre compte, y compris les noms d'utilisateur et les mots de passe, et vous veillerez à ce qu'aucun tiers n'utilise votre compte.
- 3.3 **Applications de tiers.** Le Service peut prendre en charge des intégrations avec certains services, plateformes, applications, extensions, compléments et offres connexes de tiers que vous choisissez d'utiliser avec le Service et qui ne sont pas fournis par nous (collectivement, les « Applications de tiers »). Vous reconnaissez et acceptez que votre utilisation de toute application tierce est soumise et régie par les conditions générales applicables de votre accord distinct avec le fournisseur tiers concerné. Vous êtes seul responsable du respect des exigences fixées par ces tiers. Nous ne faisons aucune déclaration ni ne donnons aucune garantie concernant les applications de tiers et ne serons pas responsables de l'utilisation que vous ferez de ces applications. Si vous choisissez d'utiliser une application tierce dans le cadre de l'utilisation du service, vous reconnaissez et acceptez que vous nous autorisez à accéder à vos données et à les partager avec le fournisseur tiers en votre nom, uniquement pour que le fournisseur tiers puisse vous fournir l'application tierce concernée.
- 3.4 **Clause Finder**
- 3.4.1 **Complément.** Pour que Clause Finder fonctionne, vous devez télécharger le complément conformément à la documentation que nous vous fournissons.
- 3.4.2 **Administration des accords internes.** Vous devez désigner un ou plusieurs utilisateurs administrateurs qui seront responsables de la maintenance de vos données. Pour télécharger Vos Données, les utilisateurs administrateurs doivent accéder à l'application d'intégration de Thomson Reuters (« Application d'intégration »). Sans limiter la section 3.3 ci-dessus, les dispositions suivantes s'appliquent à l'utilisation de l'application Integrations App avec Clause Finder :

- 3.4.2.1 Les utilisateurs administrateurs peuvent utiliser l'Application d'intégrations, et toutes les Applications tierces disponibles au sein de celle-ci, uniquement dans le but de télécharger et de gérer Vos données pour les utiliser avec Clause Finder.
- 3.4.2.2 Vous acceptez de ne pas stocker plus de 10 Go de Vos Données sur le site de l'Application d'intégration, et vous acceptez de supprimer tout stockage excessif de Vos Données à notre demande.
- 3.4.2.3 Les utilisateurs administrateurs sont responsables de l'ajout, de la suppression et de la mise à jour de Vos Données, et vous êtes tenu de vous assurer que les utilisateurs administrateurs comprennent que Vos Données mises à disposition par l'intermédiaire de l'Application d'intégration seront disponibles pour tous vos utilisateurs. Vos Données ajoutées à l'Application d'intégration en se synchronisant directement avec une Application tierce peuvent inclure des permissions qui circulent avec Vos Données. Vous reconnaissez que nous ne sommes pas responsables de la maintenance, de la mise à jour, de la suppression ou de l'ajout de vos données aux applications tierces.